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1. Impuls realiseren van meer betaalbare woningen voor jong & oud voor lage en 

middeninkomens.  
Zeker zijn van een betaalbare woning voor jong & oud voor lage en middeninkomens is ons ideaal. De 
jeugd moet behouden blijven in de gemeente Moerdijk.  Ouderen met AOW (al dan niet in combinatie 
met klein pensioen), zouden moeten kunnen verhuizen naar betaalbare appartementen in de kernen 
van Moerdijk.   
 
Op maandagavond 20 mei was er breed draagvlak bij alle partijen om te komen tot een 
versnelling/uitbreiding van bouwen van extra woningen, naast de woningbouwprojecten die nu op 
stapel staan. We willen extra project capaciteit bij de gemeente organiseren om op zoek te gaan naar 
partijen die samen met toekomstige bewoners betaalbare & duurzame woningen gaan bouwen.  
Gemeente Breda werkt aan andere interne werkprocessen om versnelling te brengen om te komen tot 
nieuwbouwprojecten. Dat traject is mogelijk ook interessant voor gemeente Moerdijk.  
 
De politieke partijen ontvangen nog de informatie van Woonkwartier en er komt nog een 
woonbehoefte-onderzoek. 

 

2. 100 % meedoen in Moerdijk.  
Op 21 januari 2016 is het VN-verdrag voor mensen met een handicap geratificeerd en met ingang van 
14 juli 2016 is dit in werking getreden. Het verdrag draagt de lidstaten op de rechten van mensen met 
een handicap te waarborgen. Centrale begrippen daarbij zijn inclusie, persoonlijke autonomie en 
volledige integratie. We dragen als gemeente daar al een klein steentje aan bij, maar dit kan een 
grotere steen worden. Bij iedere stap die we zetten, is het van belang dat we de belangen van onze 
inwoners met een beperking in het oog houden zodat hun positie in de samenleving kan verbeteren. 
 
Een mogelijkheid om dit te doen is ondertekenaar worden van het manifest (andere benaming voor 
koplopersgemeente). Vanuit de VNG zijn verschillende voorwaarden geschetst om hier aan te voldoen. 
De belangrijkste is dat de gemeenten 100% meedoen hoog op de agenda hebben staan en al 
samenwerken met hun ervaringsdeskundige inwoners. Achteraf de adviesraad raadplegen is daarvoor 
niet voldoende. Het gaat om een goede samenwerkingsrelatie. De aanmelding moet dan ook door 
beide partijen ingediend worden. 
 
Ook dat de gemeente aan inclusie werkt, betekent niet dat we verwachten dat op elk denkbaar gebied 
speciale aandacht is hiervoor. Je kan niet alles tegelijk. Het verschilt enorm per gemeente waar aan 
gewerkt wordt. Zo zijn er gemeenten die (in eerste instantie) volledig inzetten op digitale en fysieke 
toegankelijkheid. Maar er zijn ook gemeenten waar cultuur de aanjager is en daarop allemaal goede 
initiatieven lopen. Om je aan te melden hoef je nog niet alles te doen, alles geïnventariseerd te hebben 
of een uitgebreide agenda te hebben. Van belang is dat het onderwerp hoog op de agenda staat – 
aantoonbaar – en je dus verdere stappen wilt zetten. Bijvoorbeeld omdat er een motie is aangenomen 
of het college een besluit heeft genomen om werk te maken van inclusie. Wel stellen we duidelijk de 



 
 

 

voorwaarde dat gemeenten die ondertekenen dit jaar nog beginnen met het maken van een lokale 
inclusie agenda. 

 
Na ondertekening van het manifest maakt de gemeente deel uit van het netwerk met 
koplopergemeenten. Uitgebreid met de nieuwe ondertekenaars. Deze gemeenten (de 
beleidsmedewerkers en ervaringsdeskundigen met wie ze samenwerken) vinden elkaar op ons digitale 
forum, stellen elkaar vragen en delen goede voorbeelden. We organiseren werkbezoeken en 
themabijeenkomsten waar kennisdeling altijd centraal staat. Ook organiseren we enkele 
wethoudersbijeenkomsten. Want ook zij vinden het fijn om samen te komen en te bespreken waar ze 
tegen aan lopen, of wat al goed gaat in hun gemeente. 
 
 
Concreet willen wij dit geld beschikbaar stellen voor: 

1. Het opzetten van een klankbord groep die bestaat uit inwoners met een beperking zowel 
lichamelijk, geestelijk en visueel, professionals en beleidsmedewerkers vanuit de gemeente die 
zich buigen over de volgende aspecten:  wonen, werken, zorg, sport, cultuur en onderwijs  

2. De realisatie dat alle gebouwen in moerdijk 100% bereikbaar zijn voor alle inwoners met een 
beperking. Met bijvoorbeeld een stimuleringsregeling voor ondernemers om de maatregelen te 
kunnen nemen die nodig zijn.  

 
De stimuleringsregeling is bedoeld om ervoor te zorgen dat ondernemers geen beperking meer ervaren 
in het aanpassen van hun bedrijfspanden. Denk hierbij aan het verlagen/weghalen van drempels, 
zorgen voor liften e.d.   

 

3. Ontsluiting kern Willemstad.  
Al vele jaren wordt er geklaagd over de overlast van het verkeer over de Noordlangeweg. Dit betreft 
het deel dat langs de woningen ligt. Er wordt veel te hard gereden. Groepen motorrijders geven ( 
vooral in het weekend, als mensen vrij zijn) enorme geluidsoverlast, vrachtverkeer voor aan-en afvoer 
van goederen naar de Vesting, landbouwverkeer ( er liggen opslagloodsen voor aardappelen), 
toeristisch verkeer op de vele drukke dagen, het stapelt zich al jaren op. Sinds de doortrekking van de 
A4 is het sluipverkeer toegenomen. Sinds het nieuwe parkeerbeleid in de Vesting komt er nog meer 
verkeer over de weg. Er komen steeds meer evenementen over het jaar verspreid, waardoor er het 
hele jaar overlast is. Ook komen er meer verkeersbewegingen door de uitbreiding van het 
Kloosterblokje. PvdA pleitte voor onderzoek naar haalbaarheid uitsluitingsweg Willemstad, zodat we 
duurzame oplossing maken. Er wordt op dit moment advies ingewonnen over de verkeersoverlast 
Noord Langeweg. Laten we de externe adviseur een grotere opdracht meegeven: de ontsluiting van 
Willemstad in het algemeen.  
 
Dit voorstel bleek een brug te ver tijdens de bespreking met fracties op 20 mei jl. Wel is er draagvlak 
voor een onderzoek naar de overlast onder de bewoners die aan de toegangswegen wonen van 
Willemstad. Middelen voor dit onderzoek willen we opnemen in de begroting. Kan het college 
aangeven welke kosten aan dit onderzoek verbonden zijn? 

 

4. Een gezin, een plan, een regisseur  
Voor gezinnen die te maken hebben met verschillende problemen, waarbij er een goede samenwerking 
is tussen Schuldhulpmaatregelen - werkplein – WMO-adviseur, jeugdprofessionals. Dit is al 
verschillende keren ter sprake geweest. Is samenwerking met werkplein inmiddels ingeregeld of zijn er 
nog aanvullende maatregelen nodig? Zeker als het gaat om de combi met schuldhulpverlening? De 
wethouder gaf aan deze vraag mee te nemen naar de ambtelijke organisatie 
 



 
 

 

5. Ruimte in de begroting voor experimenten nieuwe vormen van democratie in Moerdijk, als 
vervolg op de avond in Willemstad 9 mei jl. Vervolg daarop moet nog verder worden uitgewerkt. Dit 
onderwerp wordt in separaat voorstel van OM-BBM-CDA -PvdA verder uitgewerkt 
 

6. PvdA stelde vragen over gebruik van fonds provincie voor verduurzaming door gebruik van 
erfpachtleningen voor verduurzaming maatschappelijk erfgoed. Is daar al iets meer over bekend 
om mee te nemen in deze kadernota?  
 

7. Een strategisch lange-termijnplan opstellen voor het onderwijs in de gemeente. De resultaten 
van het proces van de transitie-atlas verwerken in een scholenplan waarin op de korte en lange-termijn 
zichtbaar is waar scholen gevestigd (zullen) zijn, waar nieuwbouw of groot onderhoud zal plaatsvinden. 
Een en ander af te stemmen na overleg met de schoolbesturen, kinderopvangorganisaties en andere 
belanghebbenden bij scholen en schoolaccomodaties. 
 

8. Tot slot:  hoe staat het met meer handen in de zorg. Vorig jaar vroeg PvdA bij de kadervoorstellen 
aandacht voor een plan van aanpak om meer mensen toe te leiden naar werk in de zorg 
De reactie was toen: De Rwb heeft samen met diverse partners uit onderwijs, overheid (gemeenten) en 

ondernemers een regionaal Zorgpact opgesteld, dat is via de volgende link te vinden samen met 

activiteitenplan en met een arbeidsanalyse https://zorgpact.nl/regionale-pacten/zorg-en-welzijnspact-

west-brabant. Op dit moment is de RWB bezig met het aanstellen van een zorgcoördinator. In Moerdijk 

willen we ons aan dit regionale zorgpact verbinden. Wat is de voortgang op dit onderwerp geweest 

afgelopen jaar?  
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